



授权证书

Certificate of Authorization

湘电集团有限公司（湘电）特此确认，捷美达（俄罗斯）机电设备有限公司为湘电生产产品（电机）在俄罗斯境内的官方授权经销商。

Xiangtan Electric Manufacturing Group Co., Ltd. (XEMC) herewith confirms that the company JEMEC MOTOR LLC., Russia is the official authorized distributor of XEMC products (electric motors) in the territory of the Russian Federation.

捷美达（俄罗斯）机电设备有限公司获湘电授权以其名义提供有关湘电产品（电机）的报价，用于参与俄罗斯客户的不同招标和采购程序。同时，有权接受和执行湘电产品（电机）的订单，并开展营销活动和广告活动。

JEMEC MOTORS LLC., Russia is authorized by XEMC to provide by its own name the quotations of XEMC products (electric motors), to participate in different tenders and purchasing procedures of the customers in Russia. As well as to accept and execute orders for XEMC products (electric motors) and to conduct marketing and advertising campaigns.

我们的保修和担保条件适用于捷美达（俄罗斯）机电设备有限公司交付的所有湘电生产的产品。

Our warranty and guarantee conditions are valid for all XEMC products delivered by JEMEC Motors LLC., Russia.

本授权函有效期：2024年2月1日至2025年2月1日

Validity of this certificate: Feb.1st.2024- Feb.1st.2025

授权方：湘电集团有限公司

Authorizer: Xiangtan Electric Manufacturing Group Co., Ltd.